
 

 

Fråga till KS ordförande den 31 mars 2022 angående en grönplan 
från 2001. 

Den grönplan för Ulricehamns stad som fortfarande gäller är från år 
2001. 

Vad jag förstår så ska den revideras. En grönplan är viktig för att på 
ett tydligt sätt lyfta fram grönstrukturen i den fysiska planeringen. 
Den är viktig ur både ekologisk och rekreationssynpunkt. Grön –och 
blåstrukturen är också viktig i klimatarbetet som tex kolsänka. 

Min fråga är 

När kommer denna nyare och reviderade grönplan fram? Om den 
inte kommit fram så är frågan också varför? 

 

Arne Fransson, MP


